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Useful Tips for Linde HKO eShop – Change delivery date or delivery location 
 
Step 1: Select your preferred product, add to cart and click checkout.  

Step 2: On the first step of checkout “Delivery & Payment” page, enter your required delivery date or delivery 

location, contact person name & phone number. Please be noted that there will be a greater chance of securing 

a next working day delivery if you place an order online by 5pm. 

Step 3: Our Customer Service Officer will send you another confirmation email for changing delivery date or 

location. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Change delivery date example: 

Change delivery date to DD-MM-YYYY, Ms Li, 

Tel: 12345678 

 Change delivery location example: 

Change delivery location to: XX Room/ XX 

Floor/ XX Building, Ms Li, Tel: 12345678 



Making our world more productive 
 
 
 
 
 

                 CSC Phone 客戶服務中心電話 +852.2372-2288 

CSC Fax 客戶服務中心傳真 +852.2358-2291/2372-2508 

Linde HKO eShop Email 電郵 eshophko.lg.cn@linde.com 

  

 
 

林德港氧網上商店小貼士 - 更改送貨日期或送貨點 
 
步驟一：選擇您需要的產品，添加至購物車並且點擊「結賬」。 

步驟二：在「結賬」的第一步中「送貨和自提」頁面，在送貨指示內輸入您需要的送貨時間或送貨點、訂

單聯絡人姓名及電話號碼。請注意如果您在下午 5 點之前經網上下單，我們一般可以在下一個工作日發

貨。 

步驟三：我們的客戶服務中心將會發送另外一封確認電郵通知您送貨時間或送貨點的更改。 
 
 

 

  
 

 

 更改送貨日期例子： 

更改送貨日期至 DD-MM-YYYY，

李小姐，電話 12345678 

 更改送貨點例子： 

更改送貨點：XX 室/ 

XX 層/ XX樓 

陳先生，電話
12345678 

 


